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Obrońca Palermo, Matias Silvestre, to jeden z najczęściej łączonych do

niedawna piłkarzy z Romą. W ostatnim czasie plotki o byłym piłkarzu

Catanii jednak ucichły. Dyrektor Generalny Palermo, Giorgio Perinetti

udzielił tymczasem wywiadu dla TeleRadioStereo, gdzie zaprzeczył

jakimkolwiek kontaktom z Romą. 

 

- Palermo nie jest supermarketem. Jesteśmy po nie najszczęśliwszym sezonie,

jednak podstawę zespołu mamy solidną. Chcemy zatrzymać najważniejszych

graczy. Silvestre wyraził chęć odejścia, jednak dokonano w niego znaczącej

inwestycji. W przypadku jego odejścia powinniśmy otrzymać równie poważna ofertę.

Rozmawiamy z Interem, klubem, który wykazał największe zainteresowanie. Są

również kluby zagraniczne. Mogę powiedzieć, że nigdy nie zgłosiła się Roma.
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